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Vážená paní 
npor. Ing. Pavla Brzobohatá 
vedoucí Obvodního oddělení Milovice 
Krajské ředitelství policie Středočeského 
kraje 
Armádní 793 
289 23  Milovice 

 

Vážená paní vedoucí, 

kontaktuji Vás v souvislosti se systematickou návštěvou policejních cel zřízených 
při Obvodním oddělení Policie České republiky Milovice, Armádní 793, 289 23 Milovice. 
Návštěvu provedly dne 10. února 2022 pověřené zaměstnankyně Kanceláře veřejného 
ochránce práv. 

Po provedení návštěvy jste Vy i ředitel krajského ředitelství obdrželi zprávu z návštěvy 
zařízení. Ke zprávě jste se vyjádřila. Vzhledem k tomu, že z vyjádření nebylo zcela jasné, 
zda budou některá opatření k nápravě obvodním oddělením přijata či nikoli, požádal jsem 
Vás o doplňující sdělení. 

V reakci na moji žádost o doplnění mi zaslal vyjádření ředitel Krajského ředitelství policie 
Středočeského kraje. Uvádí, že na Vaše obvodní oddělení byla pořízena rohož, na kterou 
si mohou osoby umísťované do cel během osobních prohlídek stoupnout. Opatření č. 3 tedy 
bylo přijato. 

Dále uvedl, že policisté na Vašem obvodním oddělení nebudou plošně zamykat dělicí 
kovovou mříž (opatření č. 7). Navíc v jedné z cel byly demontovány dveře vnitřní dělicí 
kovové mříže. Osoba umístěná v cele tak bude mít kdykoli, bez potřeby přivolat dozorčí 
službu, přístup k vodě a toaletě. Zbývající dvě cely zůstávají v původním stavu, 
bez demontáže dveří dělicí mříže. Uzamčení mříže se však využije pouze v odůvodněných 
případech. 

Závěrem ředitel uvedl, že souhlasí s tím, že není vhodné a důstojné osoby poutat ve stoje 
k dělicí kovové mříži (opatření č. 8). Tento způsob nadále nebudou policisté na obvodním 
oddělení využívat. Dojde však k úpravě sedačky umístěné v cele, a to tak, že na sedačku 
bude přiděláno tzv. poutací oko. 

Doplnil, že v současné době neexistuje právní předpis, který by připoutání k vhodnému 
předmětu zakazoval. Doporučení Výboru CPT je policistům známo. Ředitel nicméně uvedl, 
že ustoupení od připoutání k vhodnému předmětu a odstranění poutacích ok je spíše 
problematikou, kterou by se měli zabývat zákonodárci, případně vedení Policie ČR. S tímto 
vyjádřením souhlasím. 

Z Vašeho vyjádření i z vyjádření krajského ředitelství vyplývá, že všechna opatření k nápravě, 
vyjma doporučení instalovat do cel hodiny, byla přijata. Na instalaci hodin do cel netrvám. 
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Z hlediska účelu systematické návštěvy hodnotím vyjádření ke zprávě jako dostatečná. 
Návštěvu proto uzavírám. O uzavření návštěvy budu informovat rovněž ředitele krajského 
ředitelství. 

Ještě jednou děkuji za poskytnutí veškeré součinnosti. 

S pozdravem 

 

JUDr. Stanislav Křeček v. r. 
veřejný ochránce práv 

(dopis je opatřen elektronickým podpisem) 
 


